

Chapais, Cormier, Duchesnay, E. H. J., Dumouchel, Holmes, Kenny, Leslie, McCrea, McLelan, Malhiot, Mills, Mitchell, Olivier, Ross, Ryan, Shaw.—22.

The Bill then passed the Senate, and was returned to the Commons without any amendment.

The Order of the day being read for resuming the adjourned Debate on the **Hon. Mr. Wark's** motion viz: That the Report of the Select Committee appointed to examine the Report of the Commissioners of the Intercolonial Railway and accompanying Documents, be adopted.

On motion of the **Hon. Mr. Campbell**, seconded by the **Hon. Mr. Mitchell**, it was ordered

That the same be discharged from the Orders of the Day.

The House then adjourned.

Chapais, Cormier, Duchesnay, E.H.J., Dumouchel, Holmes, Kenny, Leslie, McCrea, McLelan, Malhiot, Mills, Mitchell, Olivier, Ross, Ryan, Shaw.—22.

Le bill est alors adopté par le Sénat et renvoyé à la Chambre des Communes sans amendement.

L'Ordre du jour prévoit ensuite la reprise du débat ajourné sur la motion suivante de l'honorable **M. Wark**: «Que le rapport du Comité spécial chargé d'étudier le rapport de la Commission du chemin de fer Intercolonial et les documents qui l'accompagnent soient adoptés».

Sur motion de l'honorable **M. Campbell**, appuyé par l'hon. **M. Mitchell**, il est ordonné

Que cet article soit rayé de l'Ordre du jour.

Puis le Sénat s'ajourne.
